
Protokoll fört vid Svenska Fjordhästföreningens Styrelsemöte  
via Teams 2024-04-01 

Närvarande: Anna Gehlin (vice ordförande), Cecilia Evaldsson (ordinarie), Gunilla Olander 
(ordinarie), Cathrine Nennestam (ordinarie), Frida Matsson (ordinarie), Annelie Svensson 
(ordinarie), Annika Klintberg (suppleant), Maria Ahlin (suppleant), Åsa Hugosson (suppleant), 
Pia Hermelin (suppleant), Lars-Göran Linde (suppleant). 
 

§ 233 Mötets öppnande  
Vice Ordförande Anna Gehlin hälsade alla välkomna mötet. 
  
§ 234 Dagordningen   
Dagordningen fastställdes och godkändes.  
  
§ 235 Justeringsman 
Åsa Hugosson ersätter Anna Gehlin.  
BESLUT:  Lars-Göran Linde valdes att justera dagens protokoll.   
  
§ 236 Föregående protokoll  
Protokollen från 2024-03-05 läste Anna Gehlin upp och godkändes att läggas till 
handlingarna.  
 
§ 237 Rapporter 

- Sekreteraren hade inget att rapportera. Återkommer under punkt årsstämman. 
- Kassören rapporterade att revisionen är klar och kassören har fått dokument att 

styrelsen får ansvarsfrihet för 2023.  
 
§ 238 Jordbruksverket/SH 

- Jordbruksverket inget att rapportera. 
- SH har sin årsstämma den 25 maj 2024 på Lundsbergs Säteri, Kvänum, SFF väljer 

representanter vid det konstituerande mötet efter årsstämman. 
 

§ 239 Kommittéer 
- Lill-Blakken/Redaktion 

Inget att rapportera men nr 2-2024 är på gång att börja arbeta med. 
Möte den 9/4-24. 
 

- Medlemsansvarig 
Medlemslistorna inget förrän nr 2-2024 är på gång att skickas ut. 
 

- Tävlingskommittén 
TK har fått frågan angående kval till Allroundens precisionskörning. Nu står det i vårt 
TR att man ska vara kvalad till LA, alltså 2 godkända LB ska vara körda, samma som 
om man kvalar till precisions-SM. Men i alla andra allround-grenar så är det lättare 
att kvala. Annelie S har pratat med övriga i TK, SRF, precisions kommitteen inför SM, 
precisionsdomaren och överdomaren. Alla tycker det är helt OK att sänka 
kvalgränsen till 1 LB för Allroundhästarna 

 



BESLUT: Att efter medgivande från SvRF samt överdomare och precisionsdomare ge 
dispens från TR i allround år 2024 och ekipage som enbart startat en godkänd LB kan 
deltaga i allroundklassens precision. 
 
Av EM-ekipagen som nu är anmälda har 3 st hoppat av då reglerna är lite oklara.  
Ett möte om vad som gäller EM är nu inbjudet till, och TK jobbar vidare.  
 

- Avelsråd/Avelskommittén 
Inget att rapportera. 
 

- Stuterinamn Linda Hedlund ska inkomma med en underskriven ansökan till SFF, men 
den har inte inkommit. ”Finebacken”. Kassören skickar sedan faktura om 500 kr. 

 
§ 240 ÅRSSTÄMMAN 2024 
Alla dokument inför årsstämman har Maria Ahlin skickat till lokalföreningarna.  
Alla dokument ska nu sändas till ombuden. Sekreterare och Maria A samarbetar om detta. 
 
Gunilla har sammanställt en lista på alla ombud som är anmälda och om de har bokat mat. 
Samt en lista på övriga anmälda som även anmält mat. Skickar dessa listor nu till kassören. 
 
Gunilla Har tryckt ut alla diplom som ska delas ut på årsstämman. Plaketterna har Åsa med 
sig till stämman. Cathrine N köper ramar till diplomen. 
 
Annika Klintberg har ordnat med priser till pristagarna. Blommor ordnar kassören med. 
  
Fjordcupens priser har Annelie Svensson koll på. Samt att hon tar med sig lite stamböcker för 
försäljning. 
 
BESLUT: Att styrelsen föreslår årsstämman att Gunilla Olander ska skriva protokollet vid 
årsstämman 7 april 2024. 
 
§ 241 GREVAGÅRDEN 
Proposition Grevagården 2024 är inte riktigt klara ännu. Vi gick igenom lite inkomster och 
utgifter och kassören hade nya förslag på anmälningsavgifter: Bruksprovshingstar 1 750:-, 
21/2 års hingstar 1 100:-  samt anmälan riksutställning 400:-. 
BESLUT: Att anta nya priser på anmälningsavgifter enligt följande:  
Bruksprovshingstar 1 750:-, 2 1/2 års hingstar 1 100:-  samt anmälan riksutställning 400:-. 
Och att Styrelsen tar beslut om hela propositionerna efter årsstämman så de kan publiceras i 
L-B 2-2024. 
 
§ 242 FHI  
BESLUT: Det har inkommit papper från FHI om att betal medlemsavgiften för 2024. Samt att 
skicka in namn på deltagare att representera Sverige vid årsmötet. 
https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/index.php/homepage/the-board/minutes-of-
meetings/minutes-2022/345-minutes-board-meeting-10th-january-2022 
 
 

https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/index.php/homepage/the-board/minutes-of-meetings/minutes-2022/345-minutes-board-meeting-10th-january-2022
https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/index.php/homepage/the-board/minutes-of-meetings/minutes-2022/345-minutes-board-meeting-10th-january-2022


§ 243 BRUNTE 
Camilla Perhult representerade SFF vid Brunte mötet den 25 februari i Sollentuna men har 
deltog och redogjorde lite om vad som diskuterades på mötet. Det pratades om 
ungdomsprojekt som körläger för ungdomar i kategori I 10-15 år kategori II 15-25 år. 1:a 
lägret är redan 27-28 april 2024 hos Lars-Åke Johansson, Ryasjö och läger nr 2 är 1-2 juni hos 
Annelie Svensson, Vimmerby. Till en reducerad avgift om 450:-/deltagare. Brunte sitter med 
i olika gröna näringar som LRF Häst, HNS och är en remissinstans. Värnar om att 
kuskutbildningen ska leva vidare. Protokoll kommer så fort det är justerat. Nästa möte är 28 
september 2024 kl 18,00 på telefon. 
 
§ 244 AGRIA 
Anna Gehlin har haft ett möte med representant från Agria, Louise Lansryd och diskuterade 
lite vad som varit och framtiden. Hur många medlemmar vi har i SFF och på ett ungefär hur 
många fjordhästar som finns i Sverige och är försäkrade i Agria. Diskuterade lite vad SFF har 
för evenemang och Agria vill att SFF ska ge lite tillbaka i våra evenemang, att vi kontaktar 
Agria inför något av våra evenemang.  
 
§ 245 ANSÖKAN OM DISPENS 
En dispensansökan har inkommit från en hingstägare för att få lösa licens för sin ej godkända 
fjordhingst för att betäcka ett av sina fjordston.  
BESLUT: Att vi hänskjuter frågan till avelskommittén att arbeta vidare i frågan. 
 
§ 246 ÖVRIGA FRÅGOR 

- Styrelsen behöver en genomgång av bestämmelser för priser och utmärkelser samt 
andra dokument 2024, att försöka samla ihop dem för framtiden. 

- Till styrelsemedlemmar om vad ni kan tänka er att jobba i för kommittéer och med 
vilka uppgifter under 2024. 

- Text och bilagor är förberedda om det så krävs inför årsstämman, om det kommer att 
komma frågor om händelserna som resulterade i fd ordförandes frivilliga avgång. 

  
§ 247 Nästa möte 

- Årsstämman är 7 april 2024 på Motell Vätterleden, Gränna. 
 

§ 248 Mötet avslutas 
Vice ordförande tackade de närvarande för mötet. 
 
 
Gunilla Olander Anna Gehlin  Lars-Göran Linde 
Sekreterare  vice Ordförande Justerare 

 

 


